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Dankjewel Dit lijkt me voor het interview een prima IijnC10 2e

Ben wel zelf nog benieuwd hoe opvanglocaties dit precies regelen Tijdens de hoogte van de crisis werd natuurlijk uitgeweken
naar hotels en andere noodvoorzieningen Deels was dat wellicht voor niet rechthebbenden die nu niet meer worden

opgevangen Maar nu die extra voorzieningen niet meer beschikbaar zijn en de opvang zelf nog steeds minder plekken kan

aanbieden ivm die 1 5 meter zou je denken dat ermisschien nu niet meer voldoende plekken beschikbaar zijn Maar we zien

dus geen toename in wachtlijsten of daklozen die buiten beeld raken oid En de andere kant op zien we opvanglocaties die van

de gelegenheid gebruik kunnen maken om succesvol de omslag naar 1 en 2 persoonskamers te maken Dat laatste zou

misschien nog een interessant werkbezoek voor de stas kunnen vormen

Dit is dus niet voor het interview maar ben vooral zelf benieuwd hoe dit nu zit Heeft geen haast We zouden het ook tijdens het

corona crisisoverlegje donderdag verder kunnen bespreken
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Onderwerp Input radio interview Totaal Normaal

Aanstaande donderdag heeft de staatssecretaris een radio interview voor het programma Totaal Normaal Jij gaf aan dat het

vooral zal gaan over mensen met een psychische aandoening Tijdens het interview zal ook kort worden ingegaan op

dakloosheid De vragen die jij van de redactie door hebt gekregen zijn als voIgt

Hoe gaat het in de opvanglocaties waar 1 5 meter aangehouden moet worden Lukt het om die afstand goed in te richten en lukt

het om voldoende plekken te realiseren nu er minder mensen in een opvanglocatie terecht kunnen

Samen met^^ ben ik gekomen tot de volgende voorzet voor beantwoording
Al vrij snel na de start van de coronacrisis hebben gemeenten en aanbieders van het ministerie van VWS te horen

gekregen dat ze moesten doen wat nodig was om dak en thuisloze mensen goed te helpen Als we aan alle

Nederlanders vragen zoveel mogelijk binnen te blijven dan moet dat ook voor dak en thuisloze mensen mogelijk zijn
Gemeenten en aanbieders hebben in hele korte tijd de opvang omgebouwd conform de 1 5 meter norm Ook hebben zij
extra opvangplekken geregeld omdat het niet langer mogelijk was alle dak en thuisloze mensen op te vangen in de

reguliere opvang o a vanwege de 1 5 meter norm Zij verdienen daarvoor alle lof

Het is voor iedereen lastig om zich altijd op iedere plek aan de 1 5 meter norm te houden Voor dak en thuisloze

mensen is dat niet anders

Uit de gesprekken met landelijke partijen als VNG en Valente de koepelorganisatie voor o a de maatschappelijke
opvang blijkt dat het over het algemeen goed gaat
Het aantal besmettingen onder dak en thuisloze mensen lijkt tot op heden beperkt te zijn
Het ministerie van VWS heeft wekelijks contact met organisaties als VNG en Valante om signalen op te halen en waar

nodig bij te sturen

Mocht je nog vragen of opmerkingen hebben dan hoor ik dat graag
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